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RG.0012.19.2016 

 

 

Protokół Nr 17/16 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 23 marca 2016 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1202 a zakończyła o 1332. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Bolesław Puka, który 

powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad ( w chwili 

otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 3). Lista obecności znajduje 

się w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Bolesław Puka  przedstawił proponowany porządek obrad.  

Porządek obrad  przyjęto bez uwag do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad. IV/1.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zarządzenia konsultacji dotyczących nadania 

sołectwom: Wola Rzeczycka, Dąbrowa Rzeczycka, Rzeczyca Długa i Rzeczyca Okrągła 

statusu obszaru ochrony uzdrowiskowej przedstawiła  Sekretarz Gminy Ewa 

Marynowska. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie (dołączył radny Jerzy Gorczyca). 

 

Ad. IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia woli na przystąpienie Gminy 

Radomyśl nad Sanem do realizacji porozumienia z gminami ościennymi w zakresie 

objęcia mieszkańców tych gmin usługami świadczonymi przez Środowiskowy Dom 

Samopomocy w Radomyślu nad Sanem przedstawiła Kierownik Środowiskowego Domu 

Samopomocy Dominika Czerepak – Drzymała. 
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Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy  w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radomyśl nad 

Sanem w 2016 roku” przedstawił inspektor ds. rolnictwa, ochrony przyrody i ochrony 
przeciwpożarowej Jacek Dudek. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/4.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie włączenia Gminnego Przedszkola Publicznego 

w Radomyślu nad Sanem do Zespołu Szkół w Radomyślu nad Sanem przedstawiła 

inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 

Projekt uchwały został bez uwag pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za” 

– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy  w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Radomyśl nad Sanem na 2016 rok przedłożył Przewodniczący Komisji 

Bolesław Puka. 

Powyższy projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za” 

– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków położonych na obszarze Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła 

Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie (dołączył radny Jacek Pamuła). 

 

Ad. IV/7.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Stalowa 

Wola na realizację zadania publicznego w 2016 roku przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 

Szeliga. 

Projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/8.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Stalowowolskiemu przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
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W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowane  – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/9.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2016 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowane  – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Przewodniczący Komisji Bolesław Puka poruszył temat remontów cząstkowych 

dróg na terenie gminy. Zapytał czy jest już ustalone, które drogi będą remontowane.  

Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Izabela Szałaj wyjaśniła, że obecnie 

nie są jeszcze określone drogi, które będą naprawiane w ramach remontów cząstkowych. 

W najbliższym czasie tzn. po okresie świątecznym będzie dokonany objazd dróg, podczas 

którego ustalone zostaną odcinki do remontu. Będzie to również konsultowane z 

sołtysami.  

Przewodniczący Komisji Bolesław Puka zgłosił sprawę wyrwanego znaku 

drogowego na drodze biegnącej w kierunku Domu Ludowego w Żabnie. 

Poruszył również temat przejęcia przez gminę niezamieszkałego i niszczejącego 

gospodarstwa w Żabnie. Przypomniał, że w tej sprawie toczy się postępowanie sądowe. 

Trwa to jednak zbyt długo. 

Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Izabela Szałaj powiedziała, że 

aktualnie nie ma informacji w tej sprawie. O szczegóły należy zapytać inspektor 

Magdalenę Grębowiec, która prowadzi tę sprawę. 
 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 

   

            Przewodniczący Komisji 

 

                            Bolesław Puka 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 

Piotr Chodur 
 

 

 


